
Referat 
 

Møde: Bestyrelsesmøde  

Sted: Viborg Rideklub 

Dato: d.24/3 2025 kl.19 

Deltagere: Grethe Hassing, Bo Poulsen, Bruno Simonsen, Anette Bro Christensen, Søren 

Krogh, Finn Jensen, Maria Sigby, Annemette Kjærsgaard  

Afbud: Ingelise Christensen  

Næste møde: d.14/4 2025 kl.19 Sted: Viborg Rideklub 

_________________________________________________________________________ 
 
 

1. Velkomst og præsentation af alle deltagere i den nye bestyrelse.  
 

2. Konstituering af bestyrelsen: 
● Formand: Bo Poulsen  
● Næstformand: Grethe Hassing  
● Kasserer: Bruno Simonsen 
● Sekretær: Annemette Kjærsgaard 
● Menige medlemmer: Maria Sigby, Finn Jensen og Ingelise Christensen 
● Suppleanter: Anette Bro Christensen og Søren Krogh 

 
3. Mødeplan: 2. mandag i hver måned kl. 19-22, hvor sidste time er bestyrelsens egen 

uden Lone og Niels. 
 

4. Repræsentantskabsmøde i DRF den12. april, hvor Grethe og Lone deltager.  
 

5. Forretningsorden for bestyrelsen. Den eksisterende fra klubbens hjemmeside 
https://viborgrideklub.dk/zakobo/upload/filemanager/Om_VIR/Forretningsorden.pdf 
Grethe giver den et gennemskriv, så den kan tages til gennemgang igen ved næste 
møde.  
 

6. Budget 2025 og den økonomiske situation. Budget 2025 vedlagt.  
Den økonomiske situation vendes, da den nuværende situation er meget alvorlig for 
fremtiden. Nyt Lone og Helle tager rengøringen, ny smed, og ny el-leverandør.  
Derudover blev der talt om, at der eventuelt kan laves om i hvordan der muges i 
stalden. Forslag: Der muges kun hver tredje uge, således der bliver færre 
udmugninger og dermed besparelser på halmen. 
Vi skal have lavet om i “ tag-selv” kulturen på halm og wrap -Skal vi have indført 
nogle pakker som opstalderne hver måned kan tilkøbe? 
Snakken gik desuden på folkeaktier, da det blev nævnt på generalforsamlingen. Vi 
skal undersøge om det er muligt at sælge værdibeviser til fordel for klubben. 
Desuden vil vi se på om der er nogle nye fonde der kan søges og se på om der er 
overset nogle eller om de blot skal søges på ny.  
 



7. Opfølgning på generalforsamlingen.  
Udvalg  
Kommunikations- og SoMe udvalg: Juliane, Anette, Cindy og Annemette. 
SoMe fokus, hvem deler hvad og hvad er “strategien” for klubbens SoMe?  
Pony udvalg: Helle, Lone, Gitte Bigum. Her kom snakken over på om der også kunne 
laves et juniorudvalg hvor vi som klub trækker de unge med ind i udvalget for at give 
dem en ide om hvad foreningen er, så de kan få indflydelse på klubben.  
Sponsorudvalg: Ingelise og Ketil med flere  
Stævneudvalg: Lone, Heidi Broberg, Maria Sigby, Gitte K og Linda.  
Nyt → Da snakken falder på stævneudvalget, vil vi rigtig gerne have opdateret 
udvalget, så vi også kan få stævner gjort mere synlige for alle. Vi kunne rigtig godt 
tænke os at få et årshjul med stævner, der både skal være tilgængelig online og 
analogt, dette kan gøres i samarbejde med sportsudvalget. 
Annemette hopper med i stævneudvalget.  
Der er et mål om at der skal laves en plan og strategi over stævnet.  
Derudover skal klubben fremover have lavet en takkemail og/eller et takke opslag til 
alle hjælperne. 
Bygningsudvalg:  Bo med flere 
Foderudvalg: Palle med flere  
→ Nyt udvalg forretningsudvalg: Bruno, Bo, Søren, Palle, Finn og Niels i det omfang 
han kan. Sammenlægges med bygningsudvalget og foderudvalget så de tre udvalg 
bliver til et. 
Forretningsudvalget tager hånd om indhentning af tilbud på foder, halm og wrap. Det 
har fokus på, hvem der tager sig af dårlig halm og wrap, og om der skal være mere 
fokus på levering af halm og wrap, hvis de allerede ses dårligt ved levering.  
Sportsudvalg: Juliane Schou, Johnny Krog, Nina Mikkelsen og Annemette.  
Skovudvalg: Maria, Grethe og Frank.  
Ide til nyt udvalg→ Bæredygtigudvalg/trivselsudvalg: Formålet er at sikre en 
bæredygtig rideklub hvor fokus er trivsel og hvordan passer vi på vores rideklub i 
tiden. Hvordan skiller VIR sig ud fra alle andre steder og fra andre klubber. Det er et 
udvalg, som vi vil snakke mere om på kommende møder.  
 

8. Evt.  
Hvem gør hvad? - Personalet: Vi skal have lavet en 
arbejdsbeskrivelse/stillingsbeskrivelse for alle medarbejdere, der skal laves en 
oversigt over hvem og hvornår de arbejder samt der skal være synlige 
kontaktoplysninger på alle. Oversigten skal vise, hvem der arbejder og hvem der 
afløser hinanden ved ferie og sygdom. Der skal laves en oversigt over hvem der har 
ansvaret for de pågældende arbejdsopgaver som udføres.  
Derudover skal der laves en plan, hvor personalet kan se, om der er forefaldende 
opgaver der skal laves. Gerne en hvor klubbens opstaldere kan skrive dem ned, så 
opgaverne bliver synlige både med dato og med hvor/hvad der skal laves.  
 
 
 
 
 
 



Kan klubbens vision opdateres?  
 

 
→ Vi er fælles om klubben: Folk skal lære at det ikke er en butik de handler hvor de 
kan klage, men at det er en forening vi er fælles om, og som vi alle nyder at bruge 
vores fritid i og på. 
Klubben er alles ansvar. Vi skal have gjort klubbens medlemmer opmærksom på at 
vi holder rent og at vi ikke gør rent. Vi skal passe på vores medarbejdere og passe 
på klubbens økonomi, derfor kunne det være en fin punchline at vi alle hjælper 
hinanden. 
Kan der laves et oplæg eller et foredrag vedr. foder og strøelse? -Vi vil snakke mere 
om dette ved næste møde.  
Snak vedr. fold problematikken med en opstalder som skal løses. Bestyrelsen går i 
dialog med opstalderen med forslag.   

 


